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Vragen van het lid Van Miltenburg (VVD) aan de Minister van Onderwijs, 
Cultuur en Wetenschap over het bericht «Vrouwenquotum voor bedrijven is 
zwaktebod» (ingezonden 16 december 2016). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Vrouwenquotum voor bedrijven is zwaktebod»?1 

Vraag 2
Klopt het dat u bij de presentatie van de bedrijvenmonitor topvrouwen 2016 
het vrouwenquotum een“paardenmiddel» hebt genoemd waarvan u hoopt 
het nooit te hoeven inzetten? 

Vraag 3
Klopt het dat u op dezelfde bijeenkomst de suggestie heeft gedaan om 
bedrijven die niet aan het streefcijfer van 30% voldoen en onvoldoende weten 
te verklaren waarom ze dat niet hebben gehaald een boete op te leggen? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat er bij het opleggen van een boete de facto sprake is 
van een verplicht quotum? Zo ja, hoe verhouden deze twee uitspraken zich 
met elkaar? Zo nee, wat zou de consequentie dan zijn voor een bedrijf dat het 
quotum niet haalt? 

Vraag 5
Kunt u uitleggen hoe dit voorstel zich verhoudt tot uw eigen opmerking dat u 
die verplichting nooit hoopt in te zetten? Hoe verhoudt zich dit tot het actuele 
standpunt van het kabinet? Heeft u eerder een boete gesuggereerd? 

Vraag 6
Hoe verhoudt uw standpunt zich tot het concept-verkiezingsprogramma van 
de Partij van de Arbeid, dat stelt dat het tijd is voor wettelijke quota?

1 ANP d.d.15 december 2016
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